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Wloclawek, 72.06.2023r.

Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Pre4ydent Mfusta ll/loclawek

Szanownv Panie Prezvdencie

W imieniu mieszkafc6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o wydante

dyspozycji odpowiednim shrZbom komunalnym by dokonaly na ulicach Sr6dmieScia

przycigcia galgzi drzew rosnEcych wzdlu2 chodnika do wysokoSci 2.5m nad skrajni4

chodnika.

Drzewa rosnqce wzdhrz chodnika z powodu rozrastaj4cych sig galgzi utrudniaj4

komunikacjg pieszym.
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